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В начале XXI века одной из актуальных проблем в политической сфере является легитимность
политической власти, политического управления. Даже при определении понятия легитимность в
трактовках ученых имеются принципиальные различия. Легитимность – это результат, которого
политическая власть, политическое управление могут достичь в процессе легитимации. Процесс
легитимации  многоуровневый:  организационный,  институциональный,  технологический  и
культурологический  аспекты  определяют  его.  Важно  насколько  легитимация  является
управляемым процессом и от чего зависит выбор форм легитимации.
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In the beginning of XXI century one of the acute problems in the political sphere is legitimacy of
political power, political management. Even by defining the notion of legitimacy in the representation of
scientists there are principal differences. At the same time legitimacy is a result, which political power,
political management can achieve in the process of legitimacy. The process of legitimacy is multi-level,
defined  by  organizational,  institutional,  technological  and culturological  aspects.  It  is  important  to
define how manageable the process of legitimization is and what it depends on. 
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